
RVV bestyrelsesmøde 24/10-2011

Tilstede: Lone, Maria, Tanja, Ida, Jette, Jeanette og Mai-Britt

Agenda for mødet:
1. Sidste nyt fra formanden:

Lone fortalte at RVV er blevet godkendt til at modtage samfundstjeneste, så snart vi får en
person tilbudt skal der findes arbejdsopgaver til vedkommende.
Med hensyn til dræn er der intet nyt, kommunen er dog begyndt at måle op. 

2. Priser::
Det blev drøftet om kontingentet  evt. skal sættes op, det vil blive drøftet igen på et 
staldmøde og evt taget på generalforsamlingen næste år.

3. Championatsliste og kommunikation:
Lone har haft en del henvendelser angående champoinatslisten fremover skal alle 
henvendelser angående dette sendes videre til Jette.

4. Årshjul:
Der arbejdes for at samle alle aktiviteter for 2012 i en aktivitetskalender til hjemmesiden

            som vil være klar til næste bestyrelsesmøde
5. økonomi:

Saldoen for klubben er pt. 23000, vi undersøger i øjeblikket mulighed for besparelse på 
strøelse, da klubben i år har haft en møddingsudgift på 24000 som er en fordobling i forhold 
til sidste år.
Flere muligheder er blevet drøftet blandt andet at gøre opstaldningen billigere
for dem som vælger andet strøelse end halm eller om lejen skal sættes op for staldlejere som 
har heste stående inde i sommerperioden.

6. Ridelejr .
Dato for ridelejr 2012 bliver fastsat på næste møde.

7. ny staldplan:
Vi har fuldt hus på RVV fra november 27 i alt, der skal derfor også laves nye staldplaner.
 
Kombineret arbejdsdag og Julearrangement den 26/11
Der bliver sat opslag og tilmelding op i staldene, men ideen er at der er almindelig 
arbejdsdag med efterfølgende julemiddag som Tanja vil stå for.

           Næste bestyrelsesmøde er d. 22 november 19.30.
 

 


